
Kálló Község Önkormányzatának Képviselő- testülete 
Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő- testülete 
 
 
 
 

11/2012. sz. 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
 
T a r t a l m a z z a : 
 
45/2012. (X.24.) számú kállói képviselő- testületi határozat 
31/2012. (X.24..) számú erdőtarcsai képviselő- testületi határozat 
 Napirendről 
 
46/2012. (X.24.) számú kállói képviselő-testületi határozat 
32/2012. (X.24) számú erdőtarcsai képviselő-testületi határozat 
            Járási Együttműködési megállapodás jóváhagyásáról 
 
47/2012. (X.24.) számú kállói képviselő- testületi határozat 
33/2012. (X.24.) számú erdőtarcsai képviselő-testületi határozat 
 Kállói II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola működtetésével kapcsolatos 
 
48/2012. (X.24.) számú kállói képviselő-testületi határozat 
34/2012. (X.24.) számú erdőtarcsai képviselő-testületi határozat 
 Bursa Hungarica ösztöndíjrendszerhez csatlakozásról 
 
49/2012. (X.24.) számú kállói képviselő-testületi határozat 
35/2012. (X.24.) számú erdőtarcsai képviselő-testületi határozat 
 Hatvani Albert Schweitzer Kórházhoz tartozásról 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 2 

 
J e g y z ő k ö n y v 

 
Készült Kálló Község Önkormányzata Képviselő- testületének valamint Erdőtarcsa Község 
Önkormányzata Képviselő- testületének 2012. október 24-én 13,00 órai kezdettel Kálló 
községben a polgármesteri hivatalban megtartott testületi üléséről 
 
Jelen vannak:  
 
Ivanovics István polgármester, Czeba Katalin alpolgármester, Balla Lászlóné, Balla Jánosné, 
Benedek Péter István, Kapás Antalné, Koncz Lajosné – szám szerint a 7 tagú képviselő- 
testület valamennyi tagja a kállói képviselő - testület részéről - 
 
Nagy Attiláné polgármester, Markó Róbertné alpolgármester, Kapuszta Lászlóné, Szalatnainé 
Podonyi Mária– szám szerint az 5 tagú képviselő- testület 4  tagja az erdőtarcsai képviselő- 
testület részéről - 
 
Koncz Anita körjegyző  – meghívott – 
 
A polgármesterek köszöntik a megjelenteket. Megállapítják a határozatképességet és 
megnyitják az ülést. Kijelölik a jegyzőkönyv hitelesítésére Balla Lászlóné és Koncz Lajosné 
képviselőket a kállói, Kapuszta Lászlóné és Szalatnainé Podonyi Mária képviselőket az 
erdőtarcsai képviselő- testület részéről. A jegyzőkönyv-hitelesítők személyét mindkét 
képviselő-testület egyhangúlag elfogadta. 
 
A polgármesterek javaslatot tesznek az ülés napirendjére. A képviselő- testületek az 
elhangzott javaslat alapján egyszerű többségű szavazással az alábbi határozatot hozták: / 
kállói képviselő- testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, erdőtarcsai 
képviselő- testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatokat hozták: 
 
 45/2012. (X.24.) számú kállói képviselő-testületi határozat 
 31/2012. (X.24.) számú erdőtarcsai képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete és Erdőtarcsa Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. október 24-i  képviselő-testületi ülés 
napirendjét az alábbiak szerint állapítják meg: 

  
1./ Járási rendszer kialakításával kapcsolatos megállapodás megkötése 

Előterjesztő: Ivanovics István polgármester 
 2./ Kállói II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola működtetésével kapcsolatos 
  Előterjesztő: Ivanovics István polgármester 
 3./ Bursa Hungarica ösztöndíjrendszerhez való csatlakozás 
  Előterjesztő: Nagy Attiláné polgármester 
 4./ Hatvani Albert Schweitzer Kórház járó-és fekvőbeteg ellátásához tartozás kérése 
  Előterjesztő: Czeba Katalin alpolgármester 
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NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1./ napirendi pont 
Járási rendszer kialakításával kapcsolatos megállapodás megkötése 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: A képviselő-testületi tagok megkapták a megállapodás-
tervezetet, melyet áttekinthettek. Mindenki előtt ismeretes, hogy a járások 2013. január 1-től 
kialakításra kerülnek. Az átvételre kerülő államigazgatási feladatok ellátásához eszköz és 
létszámigényük merült fel. Ezt kellene a megállapodásban elfogadni. 
 
Balla Jánosné képviselő: Nem akar senkit átadni a járási hivatalnak. 
Milyen feladatok kerülnek át a járásokhoz? 
 
Ivanovics István polgármester: Üres álláshely kerül átadásra, valamint egy fő munkavégzését 
biztosító informatikai és egyéb eszköz. 
 
Koncz Anita körjegyző: A jegyzői államigazgatási hatáskörök egy kisebb része kerül át a 
járásokhoz. Ezek az ügyfajták Kálló és Erdőtarcsa községek esetében nem fordulnak elő nagy 
számban, összesen annyi feladat nem kerül át, amely egy négy órás munkakört igényelne. 
Ilyen hatáskörök többek között: időskorúak járadéka, ápolási díj, normatív közgyógyellátás, 
egészségügyi szolgáltatási igénybevétele céljából szociális rászorultság megállapítása, 
védelembe vétel. 
 
A képviselő- testületek az elhangzott javaslat alapján egyszerű többségű szavazással az alábbi 
határozatot hozták: / kállói képviselő- testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 1 
tartózkodással, erdőtarcsai képviselő- testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatokat hozták: 
 

 
                                                             

46/2012. (X.24.) számú kállói képviselő-testületi határozat 
32/2012. (X.24.) számú erdőtarcsai képviselő-testületi határozat 

 
Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete és Erdőtarcsa Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete a Járási hivatalok személyi és tárgyi 
feltételeinek kialakításáról szóló megállapodást jóváhagyja. 

 
A képviselő-testületek felhatalmazzák a polgármestereket a megállapodás aláírására. 

 
Határidő: 2012. október 25. 
 
Felelős: Ivanovics István polgármester 

                 Nagy Attiláné polgármester 
                  Koncz Anita körjegyző  
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2./ napirendi pont 
Kállói II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola működtetésével kapcsolatos 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: Nem gondolta volna, hogy az állam tényleg átveszi az 
iskolákat. Elképzelése sincs, hogyan fog ez lezajlani, hiszen a KIK, amely majd üzemelteti, 
még nem működik, nincs még vezetője. 
3000 fő alatti településen működő iskolák esetében a fenntartó vállalhatja a működtetést, de 
rendelkezni kell hozzá olyan helyi bevétellel, amely ezt biztosítja. Az állam nem ad külön 
támogatást erre a feladatra. 
Mivel a Kállói II. Ferenc Általános Iskola fenntartói Kálló és Erdőtarcsa községek 
önkormányzatai, ezért javasolja, hogy hozzanak arról döntést, hogy az iskola működtetését 
nem vállalják, mivel nem áll rendelkezésre a fenntartásához szükséges bevétel. 
Amennyiben a fenntartók tudnák vállalni a működtetést, akkor sem lenne semmilyen 
beleszólásuk az iskola életébe. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Ő is azt javasolja a képviselő-testületi tagok számára, hogy ne 
vállalják fel az általános iskola működtetését, mivel azt nem képesek biztosítani. 
 
 
A képviselő- testületek az elhangzott javaslat alapján egyszerű többségű szavazással az alábbi 
határozatot hozták: / kállói képviselő- testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, erdőtarcsai képviselő- testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatokat hozták: 
 
 47/2012. (X.24.) számú kállói képviselő-testületi határozat 
 33/2012. (X.24.) számú erdőtarcsa képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete és Erdőtarcsa Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete megállapítja, hogy a Nemzeti Köznevelésről 
szóló 2011. évi CXC. törvény (Nkt.) 74. § (5) bekezdésében foglaltak alapján a Kállói 
II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola működtetését nem képes vállalni. 

 
3./ napirendi pont 
Bursa Hungarica ösztöndíjrendszerhez csatlakozásról 
 
 
Nagy Attiláné polgármester: Erdőtarcsa Község Önkormányzata már több mint egy évtizede 
csatlakozik a Bursa Hungarica ösztöndíjrendszerhez. Javasolja, hogy most  is támogassák a 
felsőoktatásban tanuló  fiatalokat, hiszen a továbbtanulás nagy anyagi terhet jelent a családok 
számára. Amilyen összeggel az önkormányzat támogatja a hallgatókat, a minisztérium is 
ugyanolyan összegű támogatást nyújt (maximum 5000.-Ft-ot), a megye egyik évben sem  tett 
hozzá.  
 
Ivanovics István polgármester: Kállón is évek óta csatlakoznak a Bursa Hungarica 
ösztöndíjrendszerhez. Javasolja, hogy ne szakítsák meg ezt a jó hagyományt és most is kiírása 
kerüljön a pályázat. 
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Több kérdés, hozzászólás nem volt, Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
egyszerű többségű szavazással, 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 
 
 48/2012. (X.24.) számú kállói képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy csatlakozik a 
Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2013. évi 
fordulójához. Ennek érdekében: 
 

1./ Elfogadja az ösztöndíjpályázat Általános Szerződési Feltételeit valamint a 
csatlakozásról szóló nyilatkozatot és felhatalmazza a polgármestert annak 
aláírására. 
2./ Közzéteszi az „A” típusú pályázati kiírást a felsőoktatási hallgatók számára, 
valamint a „B” típusú pályázati kiírást a felsőoktatási tanulmányokat kezdeni 
kívánó fiatalok számára. 
 

Felkéri a képviselő-testület a körjegyzőt, hogy a csatlakozási nyilatkozat 
megküldéséről gondoskodjon. 
 
Határidő: 2012. október 26. 
Felelős: körjegyző 
 

Több kérdés, hozzászólás nem volt, Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete egyszerű többségű szavazással, 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
 34/2012. (X.24.) számú kállói képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 
csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2013. 
évi fordulójához. Ennek érdekében: 
 

1./ Elfogadja az ösztöndíjpályázat Általános Szerződési Feltételeit valamint a 
csatlakozásról szóló nyilatkozatot és felhatalmazza a polgármestert annak 
aláírására. 
2./ Közzéteszi az „A” típusú pályázati kiírást a felsőoktatási hallgatók számára, 
valamint a „B” típusú pályázati kiírást a felsőoktatási tanulmányokat kezdeni 
kívánó fiatalok számára. 
 

Felkéri a képviselő-testület a körjegyzőt, hogy a csatlakozási nyilatkozat 
megküldéséről gondoskodjon. 
 
Határidő: 2012. október 26. 
Felelős: körjegyző 
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4./ napirendi pont 
Hatvani Albert Schweitzer Kórházhoz tartozásról 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Már többször beszéltek a képviselő-testületi ülésen arról, hogy 
a községben élők számára milyen nagy terhet jelent, hogy járó-és fekvőbeteg ellátás 
szempontjából a salgótarjáni kórházhoz tartoznak. Tömegközlekedéssel szinte elérhetetlen a 
kórház, személygépkocsival is sokat kell utazni, sokkal egyszerűbb lenne a hatvani kórházhoz 
tartozni, hiszen itt van néhány kilométerre. Beszélt egy orvos ismerősével, aki a hatvani 
kórházban dolgozik, aki javasolta, hogy amennyiben oda szeretne tartozni a település akkor 
képviselő-testületi döntést kell hozni szándékukról és kérelmezni kell a kórház igazgatójánál, 
valamint a GYEMSZI-nél. Javasolja, hogy kérelmezzék a hatvani kórház való tartozásukat. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Erdőtarcsa község is ugyanezekkel a nehézségekkel küzd a 
kórházi ellátás terén, ezért ő is javasolja, kérelmezzék, hogy a betegek hatvanba is 
járhassanak. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
egyszerű többségű szavazással, 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 
 
 49/2012. (X.24.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy járó-és 
fekvőbeteg ellátás szempontjából Kálló község a Hatvani Albert Schweitzer 
Kórházhoz szeretne tartozni. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ügyintézésre. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete egyszerű többségű szavazással, 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 35/2012. (X.24.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy járó-és 
fekvőbeteg ellátás szempontjából Erdőtarcsa község a Hatvani Albert Schweitzer 
Kórházhoz szeretne tartozni. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ügyintézésre. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Több napirend nem volt, a polgármesterek megköszönték a megjelenést és a testületi ülést 
bezárták. 
 
 
 
 
 
 
                        Ivanovics István                                       Nagy Attiláné 
                           polgármester                                           polgármester 
 
 
 
 
                                                              Koncz Anita 
                                                                 körjegyző 
 
 
 
 
                           Balla Lászlóné                       Koncz Lajosné 
                                          jegyzőkönyv-hitelesítők 
 
 
 
 
 
                             Kapuszta Lászlóné             Szalatnainé Podonyi Mária 
                                              jegyzőkönyv-hitelesítők 


